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Inloop: Dirk Jacques, aanjager warmte oplossingen in en rond Gorssel. Is op zoek naar partners 
die mee willen helpen het dorp beter te isoleren, en de bewoners bewust te maken van de 
gevolgen voor Lochem energie neutraal. Hij schrijft een stuk voor onze website en onze 
nieuwsbrief. En wellicht een interview met Gorssel.nl. Wilja Kl T zal namens de werkgroep 
duurzaamheid contactpersoon zijn. 
Dorpsplan update voor de periode 2023-2028. 

Sierk Plaat, Willem Jan Struik en Gerda Mulder gaven advies. Groepjes zijn op basis van 
thema’s samengesteld uit betrokken dorpsgenoten en hebben wensen geformuleerd. Als 
coördinator werd een kerngroep samengesteld die het geheel in banen heeft geleid. De wensen 
zijn vraag gestuurd beschreven, olv o.a. Emma Prins, Linda Sanders en Ava Baarink. Betrokken 
dorpsgenoten konden met zgn. ”geeltjes” hun ideeën en wensen aangeven. Voor de volgende 
periode doorborduren op de thema’s die nu in een werkgroep zijn ondergebracht; aanvullen met 
een nieuw thema “energie transitie”. 

Het concretiseren van de uitkomsten van de werkgroep GA! moet duidelijk en inzichtelijk 
gebeuren, in het dorp moet duidelijk de keuze tussen de twee locaties tot algemeen draagvlak 
leiden. In mei worden inspraak avonden georganiseerd. 

Zorg/welzijnscoördinator: kennismaking met de nieuwe zorgcoördinator Joke Lubberdink en SWL 
coördinator/projectleider Astrid Lievestro. Joke is twee jaar met pensioen en wil graag de rol van 
zorgcoördinator oppakken. Op basis van de enquête, uitgezet onder senioren boven de 70, bleek 
dat er behoefte is aan contact. Ontmoetingsinitiatieven worden opgezet. Iedere vijf jaar zal elke 
bewoner boven de 65 een enquête toegestuurd krijgen over eenzaamheid en wat daarbij hoort. 
De inwoner neemt zelf contact op, waarna een vrijwilliger langs gaat; een flyer is in de maak. 

Opdracht aan Joke is oude en nieuwe initiatieven op te starten en te coördineren. Haar 
werkzaamheden worden door de gemeente en het Oranje fonds vergoed. 

Joke mikt op activiteiten, zoals bv aanvraag alarmeringssysteem, huishoudelijke hulp aanvragen, 
opzetten van film/lezing middagen, opzet van Lief&leed in de straat. Er wordt gewerkt aan een 
interview in de Gids/Berkelbode; flyer voor Gorssel is vrijwel af. 

Ook de activiteiten voor Automaatje kunnen via Joke of SWL lopen. Meer ruchtbaarheid geven, 
want het systeem draait inmiddels al volop in Gorssel. 

  

Notulen: 
1. Het Elfuur is open, wij gaan met z’n allen bloemen brengen en eten. 
2. De begroting is onderdeel van het goedgekeurde Bestuursbeleid. Tijdens de ALV 

wordt de begroting goedgekeurd door de ALV. De Kas commissie oordeelt over 
het gevoerde financiële beleid. 

3. Evaluatie politieke partijen gesprekken. Absoluut nuttig geweest. Verslag 
gebruiken als weerslag voor update van Dorpsplan. Op 9/2 vindt er nog een 
gesprek plaats met de CDA en de PvdA. (Inmiddels waren die besprekingen 
succesvol.) 

4. Stavaza: werkgroep Centrum: Welkoop wil sponsoren in de vorm van korting op 
kleding met opdruk, bakfiets, en “loods”. Keuze wordt gemaakt voor de 
bloembakken eventueel met houten omlijsting voorzien van Gorssel logo. 



Hanging baskets: contract uitdienen, daarna verzorging vanuit vrijwilligers 
Gorssels Groen. Mogelijke nieuwe sponsoren: vrienden van de Borkel, 
ondernemingsvereniging. 

In de winkel van Goede tijden komt makelaar Drie Klomp. 

Bundel met het Oog op Gorssel: een gezamenlijk project van de Dorpsraad en Gorssels Erve, 
samengesteld door Dick van Welzen. Offertes worden binnenkort aangevraagd olv Rudi Thomas 
(secretaris Gorssels Erve). Gestreefd wordt naar een kwalitatief hoogwaardige bundel, tegen een 
aantrekkelijke prijs. 

Erfgoed educatie: in gesprek met de Vullerschool om belangstelling voor erfgoed in en rond 
Gorssel op te nemen in hun vrijdag programma voor de groepen zes-acht. 

Laadpaal onderzoek? Lochem Energie/Hans Geerlink 

Onderzoek Provincie naar N/F348. Bewoners langs de N348 hebben brief ontvangen met daarin 
4 varianten; dit moet leiden tot draagvlak en een keuze. (Gaat om stuk Gorssel-Eefde). De DR 
spreekt zijn verbazing uit over dit hernieuwde onderzoek. Voorkeur blijft snelfiets pad langs de 
N348, waarbij de snelheid op 60 km gesteld. 

7. Aanvraag Bijenhotel subsidie beter onderbouwen. 
8. wvttk: we hebben 371 leden, dwz 371 huishoudens. 
9. ALV: 02-06-2022. 
10. Volgende vergadering: 7 maart 2022. 

 


